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Els alcaldes estan preocupats per la MAT i el TAV

José Montilla es va reunir, també ahir, en un dinar, amb una trentena d'alcaldes de la part est de l'Alt
Empordà, sobretot de municipis de la costa. Durant l'àpat, els batlles van fer arribar al president del
govern català les seves preocupacions sobre el futur de la comarca. Entre d'altres qüestions, li van
parlar de les infraestructures que han de passar per la comarca, sobretot el pas de la MAT i de la línia
del TAV. Sobre aquestes qüestions, Montilla va assegurar que coneix la preocupació del territori i va
donar un missatge de tranquil·litat als alcaldes i els va animar a continuar liderant els projectes de les
seves poblacions, segons han explicat alguns dels assistents al dinar, que es va fer al restaurant Ca la
Nieves.

A més, el president de la Generalitat també va escoltar altres problemes concrets, com ara la
reducció de la freqüència de pas de trens convencionals a Portbou, on precisament aquesta setmana
Renfe ha eliminat el primer tren del matí, que arribava des de Figueres.

L'alcalde de l'Escala, Estanis Puig, es va reunir a l'ajuntament amb el president Montilla, en una
trobada en què Puig li va explicar la seva preocupació per l'estat del passeig marítim, on s'han
produït diversos esfondraments. Segons va explicar, l'alcalde va aprofitar el moment que la
Generalitat assumirà la gestió dels temes marítims, per presentar-li el projecte de remodelació
d'aquest passeig dels anys seixanta, que el consistori no pot assumir. També va transmetre al
president la seva voluntat d'utilitzar part de l'aigua de la depuradora per netejar carrers i regar jardins
municipals. «Hem aconseguit una col·laboració més estreta amb el govern», va dir l'alcalde.
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